
 

 

 

 

Geen kunstwerken bij sporthal en scholen 

De gemeenteraad van Rijswijk in openbare vergadering bijeen op 9 november 2021; 

overwegende, dat 

- de financiële positie van Rijswijk niet op orde is; 

- er zeer grote onzekerheden zijn over de ontvangsten van de gemeente Rijswijk uit 

het gemeentefonds; 

- het op dit moment niet te verkopen is aan de inwoners van Rijswijk om dure 

kunstwerken aan te schaffen met een miljoenentekort en het college voornemens is 

om de gemeentelijke belastingen te verhogen in de komende jaren; 

verzoekt het college, 

- de geplande uitgaven voor nieuwe kunstwerken bij sporthal de Altis (€65.000,-), 

Montessorischool Parkrijk (€64.000,-) en de scholendriehoek (€65.664,-) on hold te 

zetten tot na de presentatie van de jaarrekening 2021 en de 1e halfjaarrapportage 

2022; 

- dan naar de raad met een voorstel te komen voor het wel of niet plaatsen van de 

kunstwerken; 

- in de tussentijd te onderzoeken of bestaande kunstwerken in Rijswijk die nu op een 

andere plek staan en/of in opstal staan bij de gemeente, kunnen worden geplaatst of 

kunnen worden verzet naar de drie genoemde locaties; 

 

en gaat over tot de orde van de dag.  
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